
DOPRAVA

Najdlhší a najdrahší tunel Slovenska 
dostane rozhodnutie do konca roka
Bratislava – Najdlhší tunel na 
Slovensku s predpokladanou hod-
notou jedna miliarda eur sa už 
takmer desaťročie nedokáže „pre-
hrýzť“ cez dôležitý míľnik. Tým je 
posúdenie vplyvu na životné pros-
tredie. Dnes je envirorezort k tune-
lu Karpaty o krok bližšie. „Ak bude 
posudok spĺňať všetky požiadavky, 

tak by sme mohli vydať záverečné 
stanovisko do konca roka,“ odká-
zalo ministerstvo.

Dopravný megaprojekt, kto-
rý sa má napojiť na severnú časť 
bratislavského obchvatu medzi 
Račou a Svätým Jurom a vyústiť 
má na Záhorí, sa odkladá aj kvô-
li veľkej kritike obyvateľov Ma-

rianky. Tí mali mať západný por-
tál tunela podľa pôvodných plá-
nov priamo pod oknami. Nový 
variant, ktorý je v hre od začiat-
ku roka, však počíta s jeho vyús-
tením o 800 metrov ďalej. 

Mariančania by však naďalej pri-
vítali iné trasovanie a nepáči sa im 
ani možný vplyv stavby na úro-

veň podzemných vôd. „Budú tu aj 
všetky hlučné prevádzky betoná-
reň, cementáreň, výrobne panelov. 
Je to brutálny zásah,“ uviedol sta-
rosta obce Dušan Statelov ďalšie 
pripomienky, ktoré by mali podlie-
hať odbornému posudku.    (TG)

Viac na strane 12, Tunel...

ZDRAVOTNÍCTVO

Príďte, už nečakajte. 
Lekári volajú pacientov

Bratislava – Nebojte sa ísť k dok-
torovi. Toto včera odkázal mi-
nister zdravotníctva Marek Kraj-
čí pacientom. Zdravotníctvo sa 
tak vracia do normálu. Znamená 
to, že ambulancie už fungujú na 
plné obrátky – prijímajú na bež-
né aj preventívne kontroly. Uvoľ-
nenie prišlo aj do nemocníc. Le-
károm rozviazalo ruky zrušenie 

podmienky 14-dňovej karantény 
pred operáciou. Vďaka tomu sa 
spustili odložené zákroky. „Boli 
by sme neradi, keby koronakríza 
priniesla viac zbytočných úmr-
tí,“ povedala šéfka Asociácie na 
ochranu práv pacientov Mária 
Lévyová. (PM)

Viac na strane 4, Ambulancie...

V Česku 
vyvrcholil 
prvý turnaj 
od korony
Praha – Prvé tenisové podujatie u na-
šich západných susedov od začiatku 
koronakrízy spoznalo víťazov. V muž-
skej dvojhre triumfoval Michal Vrben-
ský a v ženskej bola blízko k celkovému 
víťazstvu wimbledonská šampiónka 
a bývalá svetová jednotka Petra Kvito-
vá. Vo finále turnaja O pohár preziden-
ta Českého tenisového zväzu viedla 
jednoznačne 6:3 a 4:1. Stretnutie však 
podvečer prerušil dážď. Podujatie pre-
biehalo v českej metropole od utorka 
a Kvitová ním prešla bez straty setu. 
„Dosť som bojovala s prvým podaním, 
ale našťastie som to vykompenzovala 
dobrou hrou od základnej čiary,“ 
uviedla po semifinále Kvitová.  (RED)

Legendárne SES Tlmače 
pripúšťajú definitívny zánik

Tlmače – Na jednej strane aktív-
ne míňajú stovky miliónov eur na 
nákupy podielov vo svetoznámych 
firmách, na druhej siahajú po útl-
me svojho strojárskeho impéria 
v energetike. Tradičný výrobca kot-
lov pre elektrárne, teplárne a spa-
ľovne Slovenské energetické stro-

járne Tlmače z portfólia miliardá-
rov Daniela Křetínského a Romana 
Korbačku totiž ohlasujú hromadné 
prepúšťanie. Podnik aktuálne za-
mestnáva 550 ľudí. 

Strojárne sa koncom júna roz-
hodnú, po ktorom z dvoch krízo-
vých scenárov siahnu. Prvý hovo-
rí o ukončení výroby vo vlastnej 
réžii a je spojený s prepustením 
prevažnej väčšiny pracovníkov. 
Druhá alternatíva počíta s ob-

medzeným režimom produkcie, 
a teda miernejším vplyvom na 
zamestnanosť v podniku. „Na-
hlásená bola redukcia počtu za-
mestnancov, ktorá zodpovedá 
prvému scenáru, teda komplet-
nému ukončeniu výroby. Zdô-
razňujem, že finálne rozhodnu-
tie zatiaľ nebolo zo strany pred-
stavenstva firmy prijaté,“ tvrdí 
generálny riaditeľ a šéf Predsta-
venstva SES Tlmače Martin Pašti-

ka. Nasledujúce týždne by pritom 
mali priniesť v slovenskom prie-
mysle oživenie. 

Ukazujú to dáta Štatistického 
úradu – ekonomický sentiment po 
prvom uvoľňovaní opatrení vyka-
zuje v tomto odvetví mierne zlep-
šenie. Na druhej strane najpo-
chmúrnejšia atmosféra panovala 
v službách.

Pokračovanie na strane 11 

PRIEMYSEL 

Závod 

z podnikateľského 

portfólia dvojice 

Křetínský – Korbačka 

ohlásil v podniku 

s 550 zamestnancami 

hromadné prepúšťanie.

550
ĽUDÍ

pracuje v Slovenských 
energetických strojárňach 

Tlmače.
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Dôchodková správcovská spoločnosť Poštovej banky, d.s.s., a.s.

Údaje o dôchodkových fondoch 
k 25. 5. 2020

aktuálna hodnota 
dôchodkovej jednotky

čistá hodnota 
majetku (NAV)

STABILITA dlhopisový garantovaný d.f. 0,049427 403 048 059,75 €

PROSPERITA akciový negarantovaný d.f. 0,048151 70 778 503,97 €

PERSPEKTÍVA indexový negarantovaný d.f. 0,056953 40 905 318,84 €

• odplata za správu majetku vo fonde 0,3 %, odplata za vedenie osobného dôchodkového účtu 1,0 %
• koefi cient pre určenie výšky odplaty za zhodnotenie 0,100

MS200981/08

I N Z E R C I A

V SKRATKE

Ekonomika USA 
klesla o päť percent

Washington - Ekonomika USA 
klesla v prvom kvartáli ešte prud-
šie, než sa predpokladalo. HDP sa  
medziročne znížil o päť percent. 
Dôvodom boli slabšie investície fi-
riem do zásob, čo sčasti vykom-
penzovali vyššie spotrebiteľské vý-
davky. To bola prvá kontrakcia 
HDP od poklesu o 1,1 percenta v 1. 
štvrťroku 2014 a najvýraznejšia od 
pádu o 8,4 percenta v roku 2008. 
V prebiehajúcom kvartáli sa očaká-
va ešte podstatne prudší pád a to o 
40 percent. To by bola najvýraznej-
šia zaznamenaná kontrakcia eko-
nomiky USA od začiatku zazname-
návania údaju v roku 1947.  (TASR)

Boeing prepustí 
12-tisíc ľudí
Chicago – Boeing ruší v USA vyše 
12-tisíc pracovných miest a plánu-
je ďalšie prepúšťanie. Koncern 
uviedol, že 6 770 zamestnancov 
prepustí a 5 520 sa dohodlo na 
dobrovoľnom odchode. Letecká 
doprava patrí medzi sektory naj-
viac zasiahnuté reštriktívnymi 

opatreniami, prijatými na zastave-
nie šírenia nového koronavírusu. 
To spôsobilo, že aerolínie, ktoré 
majú problémy s hotovosťou, ne-
majú záujem o prevzatie lietadiel. 
Aktuálna pandémia ešte prehĺbila 
krízu, do ktorej sa dostal Boeing 
vlani po dvoch pádoch lietadiel 

737 MAX, čo spôsobilo celosveto-
vé uzemnenie týchto strojov. Pre-
púšťanie v Boeingu bude zrejme 
pokračovať. Koncern v apríli ozná-
mil, že do konca roku 2020 zníži 
globálnu pracovnú silu 160-tisíc 
zamestnancov o desatinu. (TASR)

Dôvera 
v ekonomiku 
eurozóny sa zlepšila

Brusel – Dôvera v ekonomiku 
eurozóny sa po aprílovom prepa-
de na minimum tento mesiac 

zvýšila. Ukázal to Index ekono-
mického sentimentu, ktorý je 
ukazovateľom vývoja v regióne, 
vzrástol v máji na 67,5 bodu zo 
64,9 bodu v predchádzajúcom 
mesiaci. (TASR)

Fed: Vyhliadky USA 
zostávajú neisté
Washington – Vyhliadky ekono-
miky USA zostávajú po týždňoch 
uzavretia „vysoko neisté“ a firmy 
po celej krajine sú pesimistické, 
čo sa týka rýchlosti návratu do 
normálu, uviedla americká cen-
trálna banka Fed. Predaj áut sa vý-
razne znížil a nájomníci nedokážu 
platiť nájmy. „Aj keď mnohé kon-
takty vyjadrili nádej, že celková 
aktivita sa s opätovným otvorením 
zvýši, vyhliadky zostávajú vysoko 
neisté a väčšina kontaktov je pesi-
mistická, čo sa týka tempa zotave-
nia,“ uviedol Fed.  (TASR)

Úverová latka sa zvyšuje. 
Banky sa chcú chrániť

Bratislava – Pomyselná latka, cez 
ktorú musia podniky preskočiť, 
aby sa dostali k novému financo-
vaniu, sa bude zvyšovať. Potvr-
dzujú to aj údaje z dotazníka o po-
nuke a dopyte na trhu úverov, kto-
rý pravidelne zostavujú centrálne 
banky v eurozóne. Prieskumy 
ukazujú, že „situácia s úverova-
ním firiem sa pravdepodobne bu-
de zhoršovať“, píše sa v najnov-
šom mesačnom bulletine Národ-
nej banky Slovenska. Ako dodáva 
regulátor, finančné domy vnímajú 
zvýšené riziko a očakávajú sprís-
nenie úverových štandardov. 

Deje sa tak napriek tomu, že 
dopyt po pôžičkách je v čase ma-
sívneho prepadu hospodárskej 
aktivity vyšší, keďže firmy potre-
bujú prostriedky na preklenutie 
zlých čias. „Pri investičných úve-
roch však vidieť už citeľný po-
kles,“ uvádza pre HN Michal Le-
huta, analytik VÚB banky. 

Riziko delikvencií
V prípade úverových štandardov 
ide o interné pravidlá bánk, podľa 
ktorých postupujú pri schvaľova-
ní financovania. To znamená, že 
pri poskytovaní pôžičiek sa inšti-
túcia bude prísnejšie pozerať na 
stabilitu príjmov klienta, na je-
ho biznis plán či širšie vyhliadky 
pre ekonomiku. To platí tak pre 
retailových zákazníkov, ako aj 
pre firmy. „V prípade hlbokej re-
cesie, akú dnes zažívame, priro-
dzene rastie rizikovosť mnohých 
klientov bánk,“ vysvetľuje Lehu-
ta. Tým, že podniky prichádza-
jú o zákazky a príjmy, znižuje sa 
schopnosť splácať záväzky. Pre-
to sú banky pri požičiavaní peňa-
zí opatrnejšie, ako boli napríklad 
pred rokom. „Prejavuje sa to tak 
vo výškach poskytnutých úverov, 
ako aj v potrebe ich zabezpečenia 
či v dĺžke splatností,“ dodáva Le-

huta. Firma sa teda k pôžičke do-
stane, ale jej objem môže byť niž-
ší, ako by to bolo v priaznivejších 
časoch. V iných prípadoch môže 
banka požadovať, aby klient splá-
cal rýchlejšie či poskytol väčšiu 
zábezpeku.

Finančné spoločnosti sa tak 
na jednej strane snažia chrániť 
zákazníkov, aby sa nezadlžo-
vali nad rámec svojich možnos-
tí a schopností. Zo strany ban-
ky však zároveň ide aj o ochranu 
vlastného portfólia pred nadmer-
ným hromadením nekvalitných 
úverov. Už dnes sa totiž ukazuje, 
že ekonomické dosahy zatvárania 
štátov v snahe zamedziť šíreniu 
koronavírusu zasiahli ekonomiky 
väčšou intenzitou, ako sa čakalo. 
Údaje o hospodárení bánk v pr-
vých troch mesiacoch roka uká-
zali, že tvorba takzvaných oprav-
ných položiek sa zvýšila viac ako 
dvojnásobne. Veritelia si v prvom 
štvrťroku odložili 64,5 milióna 
eur na krytie zlyhaných úverov.

Opatrenia tvorcov politík
Sprísnenie kreditných podmie-
nok vnímajú aj tvorcovia meno-

vej politiky. Banková rada NBS 
preto prednedávnom zrušila plá-
nované zvyšovanie proticyklic-
kého kapitálového vankúša o 50 
bázických bodov. Toto rozhod-
nutie uvoľnilo asi 159 miliónov 
eur, ktoré bankári môžu použiť 
na poskytovanie pôžičiek. Pa-
livo do hospodárstva prilieva aj 
Európska centrálna banka. „ECB 
ako menová autorita zodpoved-
ná za proticyklickú makroeko-

nomickú politiku tlačí na to, aby 
sa úverovalo viac, keďže aj dopyt 
je v týchto časoch vyšší,“ uvádza 
Lehuta. „Centrálna banka tým 
práve vyvažuje individuálne ra-
cionálne sprísňovanie štandar-
dov jednotlivých bánk,“ konšta-
tuje analytik. Tunajšie peňažné 
inštitúcie sa vďaka zníženiu ka-
pitálových požiadaviek ECB do-
stali k viac ako miliarde kapitálu.

K pumpovaniu peňazí sa pri-
dáva aj štát. Ministerstvo hospo-
dárstva presunulo eurofondy do 
programu Slovenského investič-
ného holdingu, známeho aj ako 
antikorona záruka. Podnikate-
lia sa v najbližších týždňoch bu-
dú môcť uchádzať tiež o 500 mi-
liónov eur mesačne od rezortu fi-
nancií. Úverové garancie už boli 
schválené parlamentom. Keďže 
však ide o štátnu pomoc, čaká sa 
ešte na odobrenie Európskou ko-
misiou a Protimonopolným úra-
dom. Šéfka eurokomisie Ursula 
von der Leyenová tento týždeň 
predstavila plán na hospodár-
sku obnovu vo výške 750 miliárd 
eur, z ktorého bude môcť čerpať 
aj Slovensko.

Vladimír Amrich ©hn

vladimir.amrich@mafraslovakia.sk

FINANCIE
Firmy budú 

pri žiadostiach 

o pôžičku 

posudzované 

prísnejšie.

Finančné domy budú ešte pozornejšie prehodnocovať rizikovosť žiadateľov o pôžičku. ILUSTRAČNÁ SNÍMKA: ARCHÍV HN

V prípade hlbokej 

recesie prirodzene 

rastie rizikovosť 

mnohých klientov 

bánk.

Michal Lehuta, 
analytik VÚB banky 



Akvaparky nás môžu 
vylákať za hranice

TURIZMUS 

Tunajšie kúpaliská 

a wellness centrá chcú 

otvoriť prevádzky 

najneskôr v polovici 

júna. 

Bratislava – Dezinfekcia na kaž-
dom kroku, žiadne parné sauny 
ani fénové sušiče. To je len zlo-
mok z opatrení, s ktorými včera 
zástupcovia vodných parkov prišli 
na rokovania na Úrad vlády. Upo-
zorňujú, že na opätovný začiatok 
prevádzky sa musia pripraviť. „Blí-
ži sa letná sezóna a my stále ne-
poznáme všetky detaily toho, ako 
budeme fungovať,“ povedal pre-
vádzkový riaditeľ Vodného parku 
Bešeňová Peter Kolenčík.

Reštart zariadení je technicky 
aj administratívne náročný. Pod-
mienky fungovania si potrebu-
jú vyjasniť aspoň desať dní pred 
otvorením. Asociácia akvaparkov, 
kúpalísk a plavární požaduje, aby 
sa prevádzka obnovila najneskôr 
od 15. júna. „Otvorenie v polovi-
ci júna je pre nás lepšie aj z dôvo-
du menšieho počtu návštevníkov,“ 
povedal Gabriel Somogyi, riaditeľ 

Thermalparku Dunajská Streda. 
Vysvetlil, že ak by otvorili až od 
júla, ich straty by boli nevyčísliteľ-
né a ohrozené by boli aj pracovné 
miesta. 

Plavárne áno, wellness nie
Premiér Igor Matovič avizoval ob-
novenie fungovania vnútorných 
športovísk vrátane plavární od 
stredy budúceho týždňa. Kedy 
sa otvoria akvaparky, wellness 
centrá či kúpaliská, je však na-
ďalej otázne. V čom spočíva väč-
šie epidemiologické riziko týchto 
zariadení oproti plavárňam, sme 
sa pýtali aj Úradu verejného zdra-
votníctva Slovenskej republiky. Na 
naše otázky však do uzávierky ne-
odpovedal. O osude rekreačných 
prevádzok sa má rozhodnúť až 
v pondelok. 

Podnikatelia odvetvia vypraco-
vali približne sto odporúčaní bez-
pečnostných opatrení, ktoré by sa 
mohli pri otvorení centier uplat-
niť. Inšpirovali sa pritom zahrani-
čím. V návrhu sa hovorí napríklad 
o zvýšenej hygiene prostredia, 
zamestnancov aj návštevníkov, 
dez infekcii, zníženej kapacite či 
rúškach. Minimálnu teplotu v su-
chých saunách navrhujú nad 70 
stupňov. Parné sauny či ľadové 
studne by mohli zostať zatvore-
né. Uskutočňovať sa nebudú ani 
peelingové či hamam procedúry. 
Pred každým vstupom do bazéna, 

vírivky či sauny sa návštevníci bu-
dú musieť umývať mydlom, zaká-
zané bude používanie fénov. Krí-
zový štáb navyše požaduje vede-
nie evidencie návštevníkov. 

Splnenie všetkých krokov si 
vyžaduje čas aj nemalé finančné 
prostriedky. „Otvorenie akvapar-
ku nie je o otvorení jedných dverí,“ 
povedala pre HN brand manažér-
ka akvaparkov Tatralandia a Be-
šeňová Ivana Gežíková. Niektoré 
prevádzky však už deklarujú svo-
ju pripravenosť. „Už teraz chystá-
me všetko tak, aby sme operatívne 
vedeli splniť všetky podmienky,“ 
povedal riaditeľ Aquaparku Senec 
Miroslav Zvěřina. 

Za vodou do zahraničia
Podobné zariadenia v zahraničí sa 
už rozbiehajú. Otvorené hranice 
a zatvorené akvaparky tak môžu 
Slovákov ľahko odlákať k našim 
susedom. Asociácia hovorí, že 
denne prichádzajú otázky záujem-
cov o obnovení aktivity, na ktoré 
nevedia odpovedať. „Reálne preto 
hrozí, že ľudia, ktorí by radi strávi-
li dovolenku na Slovensku, radšej 
pôjdu do Maďarska alebo Česka, 
kde už takmer všetko funguje,“ 
uviedla asociácia. Česi kúpaliská 
otvárali v pondelok 25. mája. 

Stratu rekreantov si naše zaria-
denia nemôžu dovoliť. „Sme na-
ozaj v neľahkej situácii, ak ne-
poviem, že rovno existenčne 

ohrození,“ uviedol Kolenčík. Pre-
vádzky sú zatvorené už 11 týž-
dňov. „Mesačný výpadok tržieb 
sa pohybuje rádovo v niekoľkých 
stotisícoch eur,“ povedal Zvěři-
na. V dôsledku koronakrízy mu-
seli znižovať aj stavy pracovní-
kov. „Snažíme sa zamestnancov 
si udržať, bohužiaľ, okolnosti nás 
prinútili pár zamestnancov pre-
pustiť,“ dodal s tým, že išlo len 
o nevyhnutné minimum. 

S prepadom obratu a so za-
mestnaneckými ťažkosťami bo-
jujú prakticky všetky prevádzky. 
O robotu prišli aj niektorí pracov-
níci AquaCity Poprad. Podľa mar-
ketingovej manažérky Lenky Cho-
vancovej išlo o zamestnancov na 
dobu určitú, dohodárov alebo za-
hraničných pracovníkov. Spoloč-
nosť okrem akvaparku má aj šty-
ri hotely, wellness centrá, kliniku 
krásy a gastroprevádzky. „Dosiah-
li sme straty takmer 2,5 milióna 
eur,“ povedala Chovancová.

S pandémiou bojujú aj centrá 
v Liptove. „Už viac ako dva me-
siace sme s nulovými príjmami 
a straty sa každý deň prehlbujú,“ 
uviedla Gežíková. Aj oni museli 
ukončiť pracovný pomer s pracov-
níkmi, ktorí mali zmluvy na dobu 
určitú. Navyše nepredĺžili ani do-
hody so sezónnymi zamestnanca-
mi. „To sa však môže zmeniť, keď 
budú jasné pravidlá prevádzky ak-
vaparkov,“ dodala.

Nina Janešíková ©hn

nina.janesikova@mafraslovakia.sk

Otváranie wellnessov a kúpalísk je technicky a administratívne náročné a vyžaduje si dlhší čas na prípravu.  SNÍMKA: TASR/A. GALICA
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Investície do tradičných energe-
tických zdrojov na uhlie už dlh-
ší čas narážajú na ekologizáciu 
elektrární. Nové príležitosti na tr-
hu preto pre výrobcov kotlov ne-
pribúdajú a termíny väčších roz-
behnutých projektov sa neustále 
posúvajú. Nedostatok práce výraz-
ne podčiarkla pandémia korona-
vírusu, ktorá naťahuje rokovania 
o budúcich kontraktoch. Strojárne 
z Tlmáč sa preto plánujú v budúc-
nosti zamerať na energetické pro-
jekty so spaľovaním plynu, bioma-
sy a odpadov. 

Energetické strojárne
„V prvom štvrťroku sme mali 
uzavrieť veľký kontrakt v Českej 
republike s hodnotou vyše 170 
miliónov eur, keď sme na jeseň 
minulého roka zvíťazili v tendri. 
Zákazník doteraz nepristúpil 
k podpisu kontraktu. Ak by sa 
podarilo v krátkom čase túto 
zmluvu uzavrieť, znamenalo by 

to pre SES silnú stabilizáciu na 
dva až tri roky,“ opisuje aktuálny 
stav Paštika.

Fabrika iba pred pár dňami 
oznámila podpis zmluvy so skupi-
nou Sev.en Energy českého miliar-
dára Pavla Tykača. Slováci opravia 
v uhoľnej elektrárni Chvaletice ko-
tol 200 MW bloku. Slovenské ener-
getické strojárne väčšinovo ovlá-
da cez firmu EP Industries český 
finančník Daniel Křetínský. Mi-
noritnými akcionármi sú bankár 
Roman Korbačka a exfinančník zo 
skupiny J&T Martin Fedor. Křetín-
ský do fabriky vstúpil v roku 2017 

kapitalizáciou svojich pôžičiek 
a pohľadávok voči strojárňam. Do-
vtedy ich 85 percent akcií spada-
lo do portfólia cyperskej schránky 
Segfield Investment riadenej Mar-
tinom Fedorom. V roku 2013 Kře-
tínský získal vtedajšiu dcéru stro-
jární SES Energy, ktorá sa špeciali-
zovala na montážne činnosti. 

Živí ich Kuba
SES sa v minulosti dlhodobo te-
šili prísunu kontraktov z Kuby. 
Na tamojšom trhu si totiž držia 
unikátnu pozíciu pri projektoch 
modernizácie kubánskych elek-

trární. Výhodou kotlov z Tlmáč je, 
že ich zariadenia sú projektované 
na spaľovanie surovej ropy – ku-
bánskeho cruda. SES Tlmače ako 
jediná firma pôsobiaca na Kube 
disponujú pre tento druh paliva 
spoľahlivými referenciami potvr-
denými kubánskymi zákazník-
mi. V poslednom čase ich však na 
ostrove „slobody“ predbieha iná 
slovenská firma PPA Controll. 

Patrí bratislavskému podnikate-
ľovi Karolovi Pavlů a jeho rodine. 
Ide o priameho potomka osobnos-
ti slovenských dejín Milana Hodžu 
– úradujúceho prezidenta Česko-
slovenskej republiky a prvého slo-
venského premiéra vlády Česko-
slovenska. PPA Controll na Kube 
realizuje viacero kontraktov, za 
ktoré loboval napríklad vtedaj-
ší minister financií Peter Kaži-
mír. Ide napríklad o rekonštruk-
ciu najväčšej kubánskej elektrár-
ne Felton, na ktorej sa podieľajú 
aj SES Tlmače. PPA Controll vlani 
vykázala rekordné tržby 116,5 mi-
lióna eur pri čistom zisku takmer 
5,3 milióna eur.

Legendárne SES...

Tržby
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